

FLEXIPARKS®

THE INDIVIDUAL REAL ESTATE SOLUTION



BUILD-TO-SUIT FÜR MIETER

BUILD-TO-SUIT FOR TENANTS

BUILT-TO-SUIT für Mieter / for Tenants

FLEXIBLE LÖSUNGEN FÜR IHR UNTERNEHMEN

Flexiparks ist in der Lage, Ihre spezifischen Anforderungen als Kunde zu erfüllen. Gerne entwickeln wir Ihren zukünftigen Unternehmensstandort auf Entwicklungsgrundstücken in unserem oder Ihrem Eigentum.

Durch das Built-to-Suit-System können Sie sich weiterhin auf Ihre Geschäftstätigkeiten und die Entwicklung ihres Unternehmens konzentrieren, ohne zu viel Zeitaufwand für die Realisierung Ihres neuen Standorts investieren zu müssen.

Gerne laden wir Sie ein, um gemeinsam eine optimale Lösung für beide Seiten zu finden.

FLEXIBLE SOLUTIONS FOR YOUR COMPANY

Flexiparks can meet your specific building requirements as a customer and we are happy to develop your building on land that we control or on land plots owned by the customer.

The Built-to-Suit system allows you to continue to focus on your business activities and the development of your company without having to invest too much time in the realisation of your new location.

We are happy to invite you to discuss the possibilities in order to find a mutually benefitting solution.



Sollten Sie an einer Built-to-suit-Lösung für Ihr Unternehmen interessiert sein,
freuen wir uns über Ihre Kontaktaufnahme:

In case you are interested in a built-to-suit solution for your company,
we would be pleased to hear from you:

Kontakt / Contact

FLEXIPARKS

E-Mail: office@flexiparks.com, Mobil: +43 676 940 2949

FP1 GmbH

UID: ATU76190729, Firmenbuchnummer: FN 543726y, Firmengericht: Handelsgericht Wien
Bankgasse 8 | EG, 1010 Wien, AUT

WWW.FLEXIPARKS.COM